
 
 

Λευκωσία 13 Μαϊου 2014 
 

Γενικό ∆ιευθυντή 
Υπουργείο Οικονομικών 
Λευκωσία. 
 
Γενικό ∆ιευθυντή 
Υπουργείο Συγκοινωνιών & 
΄Εργων, 
Λευκωσία. 
 
 
Κύριε, 
 

Σχέδιο Απόσυρσης και Αντικατάστασης Παλαιών Αυτοκινήτων 
 

Επιθυμούμε να αναφερθούμε στο πιο πάνω Σχέδιο το οποίο παρά τα πολλά 
οφέλη και την τεράστια αποδοχή του παραμένει παγοποιημένο εδώ και 
αρκετό καιρό.  Πληροφορούμαστε επίσης ότι δεν υπάρχει κανένας 
σχεδιασμός για εξαγγελία του εντός του τρέχοντος έτους από το αρμόδιο 
Υπουργείο. 
 
Πιστεύουμε ότι η εκ νέου εξαγγελία του Σχεδίου αναμένεται να έχει σημαντικά 
οφέλη τόσο προς αναθέρμανση της αγοράς αυτοκινήτου όσο και προς τους 
καταναλωτές, το περιβάλλον και ιδιαίτερα προς το ίδιο το κράτος.  Πρόκειται 
άλλωστε για ένα πολύ απλό και πρακτικό μέτρο το οποίο επιτυχημένα 
εφαρμόζουν εδώ και χρόνια πολλές ευρωπαϊκές χώρες. 
 
Καταρχήν η εξαγγελία του Σχεδίου θα αποδείξει τη διάθεση του κράτους να 
εφαρμόσει όλα τα απαραίτητα μέτρα για απεμπλοκή της οικονομίας μας από 
την ύφεση στην οποία έχει περιέλθει.  Το Σχέδιο αναμένεται να βοηθήσει τον 
κρατικό πρϋπολογισμό αφού σε αυτόν θα εισρεύσουν τα αυξημένα έσοδα 
από τις εισπράξεις του φόρου προστιθέμενης αξίας (ΦΠΑ), οι εισαγωγικοί 
δασμοί και οι φόροι κατανάλωσης και τα τέλη εγγραφής νέων αυτοκινήτων.  
Ιδιαίτερα σημαντικό είναι ότι τα έσοδα αυτά θα εισπραχθούν από τα κρατικά 
ταμεία προτού το κράτος παραχωρήσει την οποιαδήποτε χορηγία για 
αντικατάσταση οχήματος και έτσι ο κρατικός προϋπολογισμός θα έχει 
μηδενική επιβάρυνση. 
 
Για το ΚΕΒΕ δεν υπάρχει καμιά αμφιβολία ότι το Σχέδιο θα έχει ξανά μεγάλη 
αποδοχή για αυτό και ζητούμε όπως γίνουν όλες οι απαραίτητες ενέργειες για 
προώθηση του αιτήματος μας προς εξαγγελία του Σχεδίου εντός του ιδιαίτερα 
 
 
 
 



2 
 

 
κρίσιμου 2014.  Πιστεύουμε ότι με μια απλή και πρακτική μέθοδο, μπορεί να 
αναθερμανθούν περισσότεροι από ένας τομέας της οικονομίας με 
πολλαπλασιαστικά οφέλη στην απασχόληση, στο περιβάλλον, στην οδική 
ασφάλεια των καταναλωτών και στα ταμεία του κράτους. 
 
Ευχαριστούμε εκ των προτέρων για την κατανόηση και συνεργασία, 
διατελούμε, 
 
Με εκτίμηση, 
 
 
 
 
Ανδρέας Ανδρέου, 
Αναπλ. ∆ιευθυντής Τμήματος Βιομηχανίας, 
για Γενικό Γραμματέα. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
/ΜΚ. 


